
Zápis ze schůzky stavební komise č. 7 

Konané dne:  25.08.2020 v 17.00 – 18.15 h. 

Omluveni:  Jiří Škoda 

Hosté:  Ing. arch. Vojtěch Andrš  

Schůzka k zadání stavební komisi  „Studie lokality Broumar…“ ze zápisu RO z 27.7.2020 

 

1. Hráz a stavidlo rybníku Broumar je v havarijním stavu – nutnost opravy 

2. Přívodní Rozkošský potok silně zanesen a koryto zarostlé – nutno vyčistit vč. česla  

3. Udělat autobusové zastávky se zálivy a nový úsek chodníku od autobusové zastávky na straně u 
rybníka až po odbočku k mostu, červené zábradlí odstranit 

4. Odstranit zbytky betonových patníků kolem břehů a máchadel (dobré schody zachovat), břehy 
zpevnit, opravit. 

5. Stromy: 

a) přesadit pamětní lípu na vhodnější místo v rámci obce 

b) dosadit ovocné stromy po obou březích přítoku Rozkošského potoka, náhrada dožilých a 
nemocných stromů   

6. Most – odstranit betonové bloky a provést údržbu mostu 

7. Nahradit a do vhodných míst doplnit lavičky a odpadkové koše. 

8. Na místo starých betonových máchadel doplnit jednoduchá dřevěná mola (nebo jen jedno). 

K zamyšlení: 

1. Bývalý hostinec u Kinclů je dominantou celého prostranství a jeho stávající stav je neutěšený.  

a) objekt odkoupit a využít pro obec – např. sál, přednáškový prostor, výstavní prostor …   

b) donutit stávajícího majitele řešit alespoň pohledovou stránku objektu.    

2. Na okraji prostranství u čp. 110 Pavelka končí vedení optického kabelu. Využít tento bod 
k prodloužení kabelu do obce a při tom odstranit nadbytečné nadzemní vedení datových sítí vč. 
dřevěných sloupů. 

Není zcela zřejmý stav sítí a podzemní infrastruktury v dané lokalitě. Pro další postup je nejprve třeba 
doložit jejich skutečný stav a využití. 

Stavební komise nepovažuje za nutné zadávat a zpracovávat další studii tohoto prostranství.  

Zapsal: Ing. Lumír Andrš   


